
Fra:                                                           Jogeir.Romarheim@bonava.com
Sendt:                                                      onsdag 25. mai 2022 15:52
Til:                                                             Einar Aase
Kopi:                                                         jesper@tagarkitekter.no; David.Hammer@bonava.com
Emne:                                                      SV: Førehandskonferanse - gbnr 188/66
 
Hei Einar,
 
Takk for tilbakemelding.
 
Bonava ønsker fremdeles en ny forhåndskonferanse som vi har bestilt.
Den må da være senest i neste uke for at vi skal rekke det før innsending av søknad.
 
Fint om du kan gi en rask tilbakemelding for tidspunkt som kan passe for dere i neste uke, eller om 
arkitekt kan sende dere en epost med konkrete spørsmål på fredag.
 
Ring meg gjerne om du har spørsmål.
 
Mvh
For Bonava Norge AS
Jogeir Romarheim
 
 
 
Fra: Einar Aase <einar.aase@alver.kommune.no> 
Sendt: mandag 23. mai 2022 16:22
Til: Jogeir Romarheim <Jogeir.Romarheim@bonava.com>
Emne: Førehandskonferanse - gbnr 188/66
 
Hei,

Beklager sein tilbakemelding på denne. Har snakka litt med Anne Lise angåande førehandskonferansen 
på gbnr.188/66 i Knarvik. Veit ikkje om dykk framleis tenkjer å gå via førehandskonferanse, eller om dykk 
går direkte på byggesak? Ettersom førre førehandskonferanse avklara meir generelle krav i 
plangrunnlaget, vart det oppmoda om ein ny førehandskonferanse før byggesak. Tenkjer framleis dette 
vil vere lurt dersom det er tilhøve dykk ynskjer å avklare nærmare.

Ser at det ikkje er komen noko ny informasjon i denne førespurnaden om førehandskonferanse. Tenkjer 
dykk å gå vidare med eksakt same prosjekt som var skissert i førre førehandskonferanse? Har du 
mogelegheit til å supplere søknad med informasjon om kva løysing dykk ser for dykk å gå vidare med, og 
eventuelle endringar som er gjort? Presiser gjerne dersom det er konkrete spørsmål dykk ynskjer å 
avklare. Eg skal kome tilbake med dato for førehandskonferanse snarast etter denne informasjonen er 
mottatt, men omfanget av spørsmål/informasjon vil vere litt styrande for kor lang førebuing som er 
naudsynt før møtet. 

Dersom du heller ynskjer å nå meg på telefon, kan du ta kontakt med innbyggjarservice i morgon 
(tysdag), og be dei setje deg over til jobbtelefonen min.

 
Vennleg helsing

mailto:einar.aase@alver.kommune.no
mailto:Jogeir.Romarheim@bonava.com


Einar Aase | Rådgjevar Plan og byggesak 
 
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no
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